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Begrijp idee

Moet er even over denken

Bellen sowieso goed
Experts betrekken doen we ook

Bestuurlijke was biet meteen mijn idee met maar wel de wens wel, m kamer, en is ook door ggd ghor gecommuniceerd
En als partijen het niet eens zijn gaan ze sowieso steigeren

Tk kauw er nog even op

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEE BEEEDN minso>
Datum: donderdag 09 apr. 2020 6:56 PM

Kopie: ) minvws o!>, [INEEECEEEFTY) <BEEET  invws ol>
Onderwerp: Bestuurlijk overleg verdeelsleutel

Jij hebt vanmiddag gesproken met [REEen en over de verdeelsleutel PBM’s. We

mo t elkaar ergens zien te komen.

Met n hebben we zo net nog even zitten sparren wat nou wijsheid is. Ook nog even met gebeld over hoe hij
hier nu naar kijkt. Daarover wilden we je nog even spreken maar doen het nu maar even per mail.

Wij hebben het gevoel dat het een no-regret is om morgen sowieso de GGD-ROAZ codrdinatoren aan te spreken waar de

verdeling nog niet zo goed gaat. Daar kunnen we de landelijke coérdinator en de directeur GGD NL wel voor gebruiken. Dat is

een Quick win voor het weekend. Dit pakken wij vanuit GMT op.

Ook het punt om alvast met de diverse partijen te bellen die de uitvraag hebben gekregen om te peilen hoe zij er in zitten en te

zorgen voor een wat zachtere landing willen we ook oppakken.

Een bestuurlijk overleg organiseren hierover op vrijdagavond of zaterdag gaat echt geen oplossing bieden. Er zal geen enkele

partij zijn die hier zomaar mee akkoord gaat. Of ze gaan erop achteruit, of ze vinden dat het nog niet genoeg is. Kortom, alleen

maar negatieve energie en het grote risico dat er weer allemaal wensen op tafel komen waar onze mensen dan in het

paasweekend aan zouden moeten werken. Lijkt ons een no go.

Wij stellen voor om morgen, na de verwerking van de input door [JERE het stuk gewoon vast te stellen en Hugo hier

ook voor te gaan laten staan. "Zo gaan we het doen en dat is beter dan wat het was”. In tijden van schaarste zal het namelijk
altijd ongenoegen blijven geven. Wel zou ik Hugo dan direct laten aankondigen dat er na een week en na 2 weken gekeken
wordt of het beter gaat en waar nog fine-tuning nodig is. Op die manier biedt je de bestuurders ook een mogelijkheid om er nog

op te reageren en hun invloed uit te oefenen.

Dit was ook de suggestie varie
Wat vind je hiervan?

Groet
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Het nieuwe Donorregister, vanaf 1 juli 2020.

Kijk wat het voor jou betekent op donorregister.nl


